
 
Skolebestyrelsesmøde på Thurø Skole 

Mandag d. 24. april 2017 kl. 19.00 – 21.00 i personalerummet 

 

Referat. 

 

Fraværende: Elevrepræsentanter. 

 

 

01/17 

Nyt fra Thurø Skole. 

 

Ledelsen: Nyt fra skolen: 

Baggårdsteatret har besøgt skolen til indledende øvelser til deres forestilling, som de skaber i 

frikvartererne i september. 

 

Uge 18 er Kunst og Kultur-faguge, hvor eleverne er inddelt i hold på 0.-2. årgang og 3.-5. årgang. 

6. årgang laver teater. Fernisering af værkerne bliver mandag i uge 20 til morgensamling, hvor 

forældrene er velkomne. 

 

Der kommer en digital sundhedsundersøgelse i maj måned for vores 5. årgang. 

 

Skolen har gennemført den nationale trivselsundersøgelse, og resultaterne gennemgås i klasse- 

og årgangsteams. 

Skolen ligger flot og endda samlet lidt bedre end sidste år, hvor skolen også lå pænt. 

 

Svendborg Kommune:  

Møder i Børn og Ungeudvalget 

Der er besluttet ny ordning omkring dialog og samrådsmøder. Der bliver nu ét samrådsmøde pr. 

dialogmøde. 

Det holdes på skift på skolerne: Skolebestyrelsen sammensætter dagsorden sammen med den 

lokale skoleledelse. 

 

Første møde holdes på Stokkebækkeskolen afd. Hesselager. 

Dagsorden: Budget, opfølgning på ressourcemodel til segregerede elever, progressionsrapport 

som afløser for kvalitetsrapport. 

Christian og Sidsel deltager fra skolebestyrelsen. 

 

Elevrådet:  

Elevrådet hjælper til med oplysning når ”Skolen smider tøjet” – kampagnen starter fra 1. maj. 

Skolen bliver offentligt indsamlingssted i skolens åbningstid, hvor alle øens borgere kan aflevere 

brugt tøj ved indgangen. 

 

 

02/17 

Svendborg Kommunes LOMA projekt. 

Projektleder Lise Rørbæk Andersen fra skoleforvaltningen orienterer om det eksisterende 

samarbejde mellem Nymarkskolen, Tved skole og Ørkildskolen. Drøftelse af mulighederne for 

udvidelse af projektet. 

 

Der er brede muligheder for at lave sin egen vinkel i LOMA-projektet. Det kan være inddragelse 

af særlige dage og traditioner eller undervisningsforløb, hvor madlavning kobles til 

bæredygtighed, lokal mad, sund kost, smag, kulturdannelse og skolens fag. Oplagt er 

madkundskab og naturfag. Der er en opstartspakke med efteruddannelse og ca. 40.000 kr. til 

projektstart. Skolen er kun forpligtet til et pilotforløb. 

 

Skolebestyrelsen bakker projektet op og det drøftes i lærergruppen. Lise eller Rikke kan evt. 

inviteres med på kommende lærermøde. 



 
03/17 

Økonomi. - bilag 

Fremlæggelse af regnskab 2016 og status pr. 3. april 2017 gennemgås. Revidering af budget 

2017 fremlægges og drøftes. 

Samlet set lander skolen incl. SFO i 2016 på et overskud på 18.030 kr. Ekstra bilag sendes ud 

med referatet. 

Skolen fik et godt tilbud på chromebooks og har derfor indkøbt 95 chromebooks. 

Vikarudgiften forventes at falde resten af skoleåret, da en lærer vender tilbage efter orlov og 

delvis læser vikartimer resten af skoleåret. 

 

Tilbageløbsmidler fra de segregerede tilbud tildeles skolen. Da skolen ikke pt har segregerede 

elever, er der en ekstra ressource på godt 200.000. 

 

Øvrige poster blev gennemgået. 

 

Samtidig med præsentation af revideret budget på kommende skolebestyrelsesmøde, indsættes 

noter med beskrivelse af budgetafvigelser. 

 

 

04/17 

Skoleårets planlægning 2017/18. 

Orientering om stillingsopslag – ændret timefordelingsplan – personale. 

Laura Bünger skal forventeligt på barselsorlov hele kommende skoleår, og her er slået en 80% 

stilling op med dansk og engelsk og klasselærerfunktion i kommende 3A. 

 

Der er økonomi til at ansætte en ekstra lærer på fuld tid med fokus på idræt og musik. 

 

2.- og 3. årgang har fået deletimer i dansk og matematik, og der er lagt ekstra ressourcer ind i 

Xtra dansk, Xtra matematik og DSA. Kommende 6. årgang deles i håndværk og design, så hver 

klasse undervises for sig med 2 lærere. 

 

 

05/17 
Nedsættelse af ansættelsesudvalg til lærerstilling.  

Til vikariat er det skoleleder, viceskoleleder og TR, der afholder samtaler. 

 

Vi mødes til udvælgelse af ansøgere til den faste stilling med musik og idræt onsdag 3. maj kl. 

16.00. 

Samtaler afholdes 10. maj fra kl. 15.00. 

Ansættelsesudvalg: Sidsel, Lene, Lars, Tine, Stine, Martin og som musiklærer Marianne. 

Musiklærer Astrid får desuden læseadgang. 

 

 
06/17 

Princip for skolerejse mv.  

Beslutning af revideret princip efter drøftelse i bestyrelse og på personalemøde. 

Princippet er vedtaget. 

 

 

07/17 

Drøftelse af ”de 2 huses fremtid” 

Der ønskes en drøftelse af mulighederne forud for behandling af kommunens budget 2018. 

Skolebestyrelsen ønsker igen, at husenes nedrivning behandles til kommende budget 2018. Det 

tidligere fremsendte opdateres med billeder. 

 

Henvendelse til menighedsrådet: Sidsel tager kontakt til formanden for menighedsrådet Hanne 

Ringgård Møller. 

 



 
08/17 

Beretning 2016  

Fremlæggelse af forslag til beretning 2016. 

Beretningen er godkendt. 

 

 

9/17 

Skolefotografering 

Der ønskes en principbeslutning, om skolen fortsat skal tilbyde individuel elevfotografering. 

 

Der ønskes fortsat klassefoto hvert år og portrætfotos hver andet år. Der er et ønske om, at 

skolen bruger lokal fotograf. 

 

 

10/17 

Eventuelt. 

Evt. flytning af skolebestyrelsesmødet d. 23. maj grundet anden mødevirksomhed. 

Mødet aflyses. 

 

Princip omkring skole/hjem-samarbejde, princip for SFO og revideret budget er de 3 punkter, der 

skal behandles i dette skoleår og kommer så på årets sidste møde. 

 

Kan der findes en anden løsning til kæden ved indgangen til skolegården, da flere er faldet over 

den? 

Lars taler med CETS om en anden løsning. 

 

Reserver den 26. juni kl. 14.00, da der er afslutningsarrangement for Lars Hansen. 

 

 

 

Ref.: TS 


